

Title (en)  
Mobile boxing ring.

Title (de)  
Mobiler Boxring.

Title (fr)  
Ring de boxe mobile.

Publication  
**EP 0528725 A1 19930224 (FR)**

Application  
**EP 92402281 A 19920813**

Priority  
FR 9110380 A 19910816

Abstract (en)  
The present invention relates to a mobile boxing ring obtained by conversion of a suitable trailer (1). The trailer comprises a chassis (2) and a body. The body has a floor (7), vertical uprights (8), a roof (9) and lateral walls (10) articulated on the edges of the roof (9). Foldable lateral panels (13a, 13b) are articulated on the longitudinal edges of the floor (7). In the transport position, the lateral panels (13a, 13b) are vertical inside the body (6) and the lateral walls (10) are folded and locked. In the representation position, the lateral walls are deployed outwards, the lateral panels (13a, 13b) are folded outwards and stabilised by adjustable feet (1). The corner posts (14) of the ring are fastened onto the lateral panels (13a and 13b). Ropes (15) connect the corner posts (14). The roof (9) can be raised. <IMAGE>

Abstract (fr)  
La présente invention concerne un ring de boxe mobile obtenu par transformation d'une remorque appropriée (1). La remorque comporte un châssis (2) et une caisse. La caisse présente un plancher (7), des montants verticaux (8), un toit (9) et des parois latérales (10) articulées sur les bords du toit (9). Des panneaux latéraux rabattables (13a, 13b) sont articulés sur les bords longitudinaux du plancher (7). En position de transport, les panneaux latéraux (13a, 13b) sont à la verticale à l'intérieur de la caisse (6) et les parois latérales (10) sont rabattues et verrouillées. En position de représentation, les parois latérales sont déployées vers l'extérieur, les panneaux latéraux (13a, 13b) sont rabattus vers l'extérieur et stabilisés par des pieds réglables (1). Les poteaux d'angle (14) du ring sont fixés sur les panneaux latéraux (13a et 13b). Des cordes (15) relient les poteaux d'angle (14). Le toit (9) est relevable. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A63C 19/00**

IPC 8 full level  
**A63C 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63C 19/005** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] FR 377574 A 19070910 - ERNEST FRENOT [FR]  
• [A] DE 80184 C  
• [A] US 2119327 A 19380531 - CONRAD GUNNARSON ENOCH  
• [A] EP 0433195 A1 19910619 - NORAL S A R L [FR]

Cited by  
DE20301819U1; CN106039723A; US2012264347A1; GB2350587A; FR2900833A1; US5390913A; US9339721B2; US9604126B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0528725 A1 19930224; EP 0528725 B1 19941221**; AT E115878 T1 19950115; DE 69200951 D1 19950202; FR 2680322 A1 19930219;  
FR 2680322 B1 19931119

DOCDB simple family (application)  
**EP 92402281 A 19920813**; AT 92402281 T 19920813; DE 69200951 T 19920813; FR 9110380 A 19910816